

PARIS FASHION WEEK

PANTONE™ CAFE

- *Jardin des Tuileries* -

Premiere Classe

Tuileries

from 29th of september to 2nd of october
Premiere Classe
#PANTONECAFE

PANTONE CAFE at PREMIERE CLASSE

PANTONE CAFE offers a catwalk of collaborations during Paris Fashion Week, at the PREMIERE CLASSE trade show.

PANTONE CAFE keeps on surprising... Like a chameleon, we adapt PANTONE CAFE to all situations. After the first yellow container as glowy as the sun of the French Riviera and the second «Monte Carlo Red» in honor of the Principality of Monaco, PANTONE CAFÉ, inspired by its new location, the Jardin des Tuileries, amazes once again.

The project is dressed this time by the «16-1310 Natural» color, natural wood tones. Moreover, the most iconic garden of the capital makes us imagine a huge green wall in the background.

PANTONE CAFE's menu offers again Caffè Vergnagno and Yumi drinks, but, for this special occasion, we collaborated with two new, very "Parisian" and colorful brands :

- L'Eclair de Génie by Christophe Adam. Christophe Adam, the man of thousand Eclairs, a rock'n'roll creator who doesn't speak much. His creations are daring & unusual but he always makes sure to balance the good and the beautiful, the design and the taste, the pleasure of the eye as much and the one of the mouth. It is therefore natural that the collaboration between Pantone and L'Eclair de Génie was born. Together, we created a special design, looking like true small fashion accessories. Colorful and delicious & with original flavors, fall in love with these tasty éclairs.

- Mesdemoiselles Madeleine. For its first visit to Paris, during the Fashion Week, Pantone Café truly wishes to offer a French iconic pastry. We chose Mesdemoiselles Madeleines. Madeleine in all its fullness, its glory and tradition. Inimitable and timeless, like a Proust madeleine.

A colorful yet excellent offer that will delight your palate and inspire your palette!

For the first time in Paris, PANTONE CAFE is waiting for you to try its inimitable concept «taste the color», the unique multi-sensory experience..

PANTONE CAFE
at PREMIERE CLASSE tradeshow
Jardin des Tuileries
75001 Paris

HEAD OFFICE
Monaco Restaurant Group c/o Giraudi
Francesca Bracchi PR&Communication
74, Boulevard D'Italie
98000 Monaco

Visit our website for further informations and to suscribe to our newsletter
www.pantone-cafe.com

Follow us on Facebook & Instagram !
<https://www.facebook.com/Pantone-Cafe-1668295040069683/?fref=ts>
<https://www.instagram.com/pantone.cafe/>

PARIS FASHION WEEK

PANTONE™ CAFE

- *Jardin des Tuileries* -

Premiere Classe

Tuileries

du 29 septembre au 2 octobre
Salon Premiere Classe
#PANTONECAFE

PANTONE CAFE à PREMIERE CLASSE

PANTONE CAFE propose un défilé de collaborations durant la Fashion Week de Paris, au salon PREMIERE CLASSE.

PANTONE CAFE ne cesse de surprendre... Tel un caméléon, nous nous adaptons à toutes les situations. Après un premier container jaune, éclatant comme le soleil de la French Riviera, un deuxième « Monte Carlo Red » en hommage à la Principauté, PANTONE CAFE crée une fois de plus l'évènement en s'inspirant directement du lieu dans lequel il est présent, le jardin des Tuileries.

Le projet s'habille cette fois de la couleur « 16-1310 Natural », de tons naturels et de bois. De plus, le jardin le plus iconique de la capitale nous a laissé imaginer un immense mur végétal en toile de fond.

Au menu, PANTONE CAFE collabore de nouveau avec Caffè Vergnagno et Yumi pour les boissons et signe deux nouvelles collaborations tellement parisiennes et hautes en couleurs :

- Christophe Adam, l'Homme aux Mille Eclairs, créateur rock'n'roll qui n'a pas la langue dans sa poche, ose des créations insolites en veillant toujours à équilibrer le beau et le bon, le design et l'équilibre gustatif, le plaisir de l'œil autant que celui de la bouche. C'est donc tout naturellement que la collaboration entre Pantone et L'Eclair de Génie est née. Ensemble, nous avons alors créé des éclairs au design signature, comme de vrais petits accessoires de mode à croquer. Colorés et aux parfums originaux, craquez pour ces éclairs gourmands à souhait.

- Mesdemoiselles Madeleines. Pour sa première venue à Paris, et pendant la Fashion Week, Pantone Café souhaite proposer une pâtisserie Française iconique. Nous nous sommes tournés vers Mesdemoiselles Madeleines. La madeleine dans toute sa rondeur, sa splendeur incarne la tradition pâtissière française. Inimitable et intemporelle, telle une madeleine de Proust.

Des mariages originaux pour une offre colorée et surtout d'excellence qui réjouira votre palais et inspirera votre palette !

A expérimenter absolument pour sa première à Paris, PANTONE CAFE vous donne rendez-vous pour vous faire vivre son concept sans pareil « taste the color », une expérience multi-sensorielle unique.

PANTONE CAFE
au salon PREMIERE CLASSE
Jardin des Tuileries
75001 Paris

HEAD OFFICE
Monaco Restaurant Group c/o Giraudi
Francesca Bracchi PR&Communication
74, Boulevard D'Italie
98000 Monaco

Visitez notre site internet pour plus d'informations & pour vous inscrire à notre newsletter
www.pantone-cafe.com

Suivez-nous sur Facebook & Instagram !

<https://www.facebook.com/Pantone-Cafe-1668295040069683/?fref=ts>

<https://www.instagram.com/pantone.cafe/>